



Dagordning styrelsemöte 20/10 - 2020

§1 Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat.

§2 Närvarande ledamöter

David Matsson

Erik Österberg

Erik Purfurst

Niclas Landström

Sebastian Torres

Robin Nappo

Axel Halvarsson

Emmy Rylander

Erica Källberg

Natasha Mattsson Larsson

Masis Vardanian

Rebecca Miller

§3 Val av mötesordförande

Erik Österberg väljs till mötets ordförande.

§4 Val av mötets sekreterare

Erik Purfurst väljs till mötets sekreterare.

§5 Val av justerare

David Matsson och Sebastian Torres väljs till mötets justerare.

§6 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

§7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare (Erik Purfurst) går igenom förra veckans, 13/10-20, mötesprotokoll.

§8 Varvet runt

Näringslivsansvariga (genom Erica Källberg och Emmy Rylander): Har varit på möte med en samarbetspartner. Ska även på möte med en samarbetspartner idag.

Chefredaktör: Har fått in nästan alla texter och samtliga annonser i tidningen. I övrigt skött det löpande arbetet med tidningen.

Utbildningsansvariga (genom Sebastian Torres och Rebecca Miller): Var på UU-möte (Utbildningsutskottsmöte) förra veckan.

Följande återberättas från UU-mötet:

Under föreläsningar till kursen i arbetsrätt (termin 5:s andra halva) kommer ett fåtal studenter få närvara fysiskt. Under mötet diskuterades även betygssystemet (se punkt 13 §).

Feedback från de olika terminerna:

Termin 1: Det har varit en del kommunikationsproblem som uppmärksammats.

Termin 3: Studenterna har anmärkt på brister då det kommer till hänvisningar/referenser i lärares svar. Även här kommunikationsproblem. SAMO-ärende (se punkt 9 §).

Termin 5: En del studenter, som inte fysiskt sitter i salen vid föreläsningar, känner sig förfördelade.

Juridiska institutionen har äskat om pengar, från Handelshögskolans fakultet, för att bl.a. starta upp ett mastersprogram i sjö- och transporträtt. Detta då regeringen givit ut bidrag till GU, som då fördelat pengarna mellan de olika fakulteten, att starta upp nya program.

Vid mötet diskuterades även frågan om krav på att ha på kameran vid zoom-möten. Institutionen vill att detta ska vara huvudregeln.

Det har skett mindre kursplaneringsförändringar samt kommer komma en ny fördjupningskurs, till våren 2021, inom privaträtten.

Har haft löpande kontakt med kursombud och SAMO.

Kassör:

Har fått tillstånd av kåren att anordna två sittningar, istället för en, under hösten.

Likvidationsrapporten är inlämnad till kåren.

Gaius: Nästa vecka ska projektledningen ta beslut om mässan ska genomföras och i så fall hur.

Kommunikationsansvarig: Höll, hela förra veckan, igång en Instagram-story för att visa vad styrelsen arbetar med. Har satt upp saker på den fysiska anslagstavlan utanför JF-rummet samt fixat en del med leverans av medlemströjor. Har även tagit bilder då damerna i SRL (Sveriges rikes lag) spelade fotboll samt marknadsfört evenemang på Facebook.

Sekreterare: Har undersökt utsikterna att genomföra SJM (Svenska juridiska mästerskapen) 2021. I övrigt skött det löpande arbetet.

Evenemangsansvariga (genom Robin Nappo): Har varit på möte på Park Elite angående balen. Ska på möte med dem idag igen. I övrigt skött det löpande arbetet.

Ordförande: Har, tillsammans med vice ordförande, varit på möte med kåren angående studentjuristerna. Som det ser ut nu kommer projektet gå under handelsjuristerna i samarbete med JF. I övrigt haft mycket att göra med det löpande arbetet.

Idrottsansvarig: Har hållit i matcher med SRL. Det är nu sista veckan för sommarsäsongen. Har kollat på någon annan sport att erbjuda medlemmarna under vintern.

Vice ordförande: Var med på möte med kåren tillsammans med ordförande. Har varit i kontakt med valberedningen inför årsmötet. I övrigt skött det löpande arbetet.

§9 SAMO-ärende T3

Utbildningsansvariga informerar styrelsen om ärendet. Kursombuden för T3 blev kontaktade av en student. Har bokat möte angående detta.

§10 Uppdatering av arbetsbeskrivningar inför årsmötet

Vice ordförande uppmanar styrelsen att se över arbetsbeskrivningarna inför årsmötet.

§11 Paragrafen

Ordförande informerar styrelsen om paragrafen-priset då nomineringen snart kommer öppnas. Paragrafen är ett pris till lärare på skolan. Nomineringar ska skickas in till Styrelsen.

§12 Diskussionspunkt: Extra sponsring av balen?

Eliaz Utbult anlände till mötet.

Evenemangsansvariga frågar styrelsen hur de ser på möjligheten att fråga om extra sponsring till balen, för att få ner priset på biljetterna. Styrelsen diskuterar.

§13 Uppföljning UU-möte: betygssystem

Utbildningsansvariga frågade institutionen, vid UU-mötet, hur de ställer sig i frågan om slopande av betygssystemet på juristprogrammet.

Betygssättningen har diskuterats flitigt under ett längre tag då det varierar ganska mycket mellan de olika lärosätena.

Styrelsen diskuterar hur de ser på frågan. Eftersom detta är något som berör studenterna direkt och styrelsen ska representera medlemmarna tänker styrelsen att medlemmarna måste få ta ställning i frågan.

Styrelsen röstar om de vill genomföra en enkät för att få veta vad medlemmarna tycker om betygssystemet. Beslutet går igenom.

§14 Värdegrund

Det bestäms att en mindre grupp ur styrelsen ska arbeta fram ett förslag till värdegrund som styrelsen kan rösta igenom för att sedan föreslå vid årsmötet.

§15 Digital signering – uppdatering

Chefredaktör (Masis Vardanian) har varit i kontakt med ett företag som erbjuder digital signering av protokoll och liknande. Styrelsen kommer få en testperiod.

§16 Representation vid JF Stockholms bal

Ordförande och vice ordförande vill lyfta frågan om JF ska bekosta att representanter från JF-Göteborg åker till Stockholm för att delta vid möte med JURO och JF-Stockholms årsbal. Tanken är att resterande ledamöter (dvs. samtliga ledamöter förutom ordförande, vice ordförande samt båda utbildningsansvariga som kan ses som jäviga) i styrelsen ska få diskutera frågan och komma fram till ett styrelsebeslut.

§17 Övrigt

Gällande SAMO och liknande: Diskussionspunkt. Styrelsen diskuterar marknadsföring av SAMO, stödpersoner och liknande. Detta då det är viktigt för medlemmarna att veta vart de kan vända sig om de vill ha hjälp med olika grejer.

§18 Nästa möte

Tisdag 27/10 kl. 8:00-10:00.

§19 Mötets avslutande

Mötet förklaras avslutat.